

And whereas the said Bill being so presented as aforesaid, then was by me reserved for the signification of His Majesty's pleasure thereon.

And whereas on the eighteenth day of May now last past, His Majesty was pleased with the advice of His Privy Council to declare His approbation of the said Bill, and pursuant to His Majesty's royal pleasure thereupon expressed, the said Bill then was confirmed, finally enacted, and ratified accordingly.

Therefore according to the Statute in such Case made and provided, by this Proclamation I do signify and make known to all His Majesty's subjects, and to all other persons whom it may concern, that the said Bill hath been laid before His Majesty in Council, and that His Majesty has been pleased to assent to the same.

Whereof all Judges, Justices, and other Officers and Persons whom it may concern, are hereby required to take notice and govern themselves accordingly.

Given under my Hand and Seal at Arms, at the Castle of *St. Lewis*, in the City of *Quebec*, in the said Province of *Lower-Canada*, the twenty-second day of July, in the Year of our Lord One thousand Eight hundred and twenty two, and in the Third year of His Majesty's Reign.

DALHOUSIE, Governor.

By His Excellency's Command,
Ls. MONTIZAMBERT,
Actg. Provinl. Sec'y.

PROVINCE OF }
LOWER-CANADA. }

By His Excellency GEORGE, EARL OF DALHOUSIE, Knight Grand Cross of the Most Honourable Military Order of the Bath, Captain General and Governor in Chief in and over the Province of *Lower-Canada*, Vice Admiral of the same, &c. &c. &c.

A PROCLAMATION.

WHEREAS on the seventeenth day of March, in the Year of our Lord One thousand Eight hundred and twenty one, two Bills passed by the Legislative Council and by the House of Assembly of the said Province of *Lower-Canada*, were presented to me for His Majesty's Assent; the one intituled "An Act for the Incorporation of certain Persons therein mentioned, under the name of the *Quebec Bank*;" and the other intituled "An Act to Incorporate certain Persons therein named, under the name of the Bank of *Canada*."

And whereas the said Bills being so presented as aforesaid, then were by me reserved for the signification of His Majesty's pleasure thereon.

And whereas on the sixteenth day of September now last past, His Majesty was pleased with the advice of His Privy Council to declare His approbation of the said Bills, and pursuant to His Majesty's royal pleasure thereupon expressed, the said Bills then were confirmed, finally enacted, and ratified accordingly.

Therefore according to the Statute in such Case made and provided, by this Proclamation I do signify and make known to all His Majesty's subjects, and to all other persons whom it may concern, that the said Bills have been laid before His Majesty in Council, and that His Majesty has been pleased to assent to the same.

Whereof all Judges, Justices, and other Officers and Persons whom it may concern, are hereby required to take notice and govern themselves accordingly.

Given under my Hand and Seal at Arms, at the Castle of *St. Lewis*, in the City of *Quebec*, in the said Province, the thirtieth day of November, in the Year of our Lord One thousand Eight hundred and twenty two, and in the third Year of His Majesty's Reign.

DALHOUSIE, Governor.

By His Excellency's Command,
Ls. MONTIZAMBERT,
Actg. Provinl. Sec'y.

Et vû que ledit Bill, présenté comme susdit, a été alors par moi réservé pour la Signification du Plaisir de Sa Majesté sur icelui :

Et vû que, le dix-huitième jour de Mai dernier, il a plu à Sa Majesté, par l'avis de son Conseil Privé, de déclarer son approbation dudit Bill: Et que, conformément au Plaisir Royal de Sa Majesté, exprimé sur icelui, ledit Bill a été alors confirmé, statué finalement et ratifié :

En conséquence, conformément au Statut qui pourvoit à pareil cas, je signifie et fais savoir, par la présente Proclamation, à tous Sujets de Sa Majesté, et à tous autres qu'il appartiendra, que ledit Bill a été soumis à Sa Majesté en Conseil, et qu'il a plu à Sa Majesté de consentir à icelui.

De quoi tous Juges, Magistrats, et autres Officiers et Personnes qu'il appartiendra, prendront connoissance, et se gouverneront en conséquence.

Donné sous mon Seing et le Sceau de mes Armes, au Château de *Saint Louis*, dans la Cité de *Québec*, dans ladite Province du *Bas-Canada*, le vingt-deuxième jour de Juillet, l'an de Grace mil huit cent vingt-deux, et du Règne de Sa Majesté le troisième.

DALHOUSIE, GOUVERNEUR.

Par Ordre de Son Excellence,
Ls. MONTIZAMBERT,
F. F. Secre. Prov.

Province du }
BAS-CANADA. }

Par Son Excellence GEORGE, COMTE DE DALHOUSIE, Chevalier Grand-Croix du Très-Honorable Ordre Militaire du Bain, Capitaine Général et Gouverneur en Chef dans et pour la Province du *Bas-Canada*, Vice-Amiral d'icelle, &c. &c. &c.

PROCLAMATION.

VU que le dix-septième jour de Mars mil huit cent vingt-et-un, il m'a été présenté, pour l'Assentiment de Sa Majesté, deux Bills passés par le Conseil Législatif et par la Chambre d'Assemblée de ladite Province du *Bas-Canada*; l'un intitulé, "Acte pour incorporer certaines Personnes y mentionnées, sous le nom de Banque de *Québec*;" et l'autre intitulé, "Acte pour incorporer certaines Personnes y nommées, sous le nom de la Banque du *Canada*."

Et vû que lesdits Bills, ainsi présentés, ont été alors par moi réservés pour la Signification du Plaisir de Sa Majesté sur iceux :

Et vû que le seizième jour de Septembre dernier il a plu à Sa Majesté, de l'Avis de son Conseil Privé, de déclarer son Approbation desdits Bills; et qu'en conformité au Plaisir Royal sur ce exprimé, lesdits Bills ont été alors confirmés, statué finalement, et ratifiés en conséquence.

A ces causes, conformément à ce qui est pourvu par la Loi en pareil cas, je signifie et fais savoir, par la présente Proclamation, à tous Sujets de Sa Majesté et à tous autres qu'il appartiendra, que lesdits Bills ont été soumis à Sa Majesté en Conseil, et qu'il a plu à Sa Majesté d'approuver iceux.

De quoi tous Juges, Magistrats, et autres Officiers et Personnes qu'il appartiendra, sont par les Présentes requis de prendre connoissance et, de se gouverner en conséquence.

Donné sous mon Seing et le Sceau de mes Armes, au Château de *Saint Louis*, dans la Cité de *Québec*, dans ladite Province, le trentième jour de Novembre, l'an de Grace mil huit cent vingt-deux, et du Règne de Sa Majesté le troisième.

DALHOUSIE, GOUVERNEUR.

De par Son Excellence,
Ls. MONTIZAMBERT,
F. F. Secre. Prov.